## 臺北市私立復興實驗高級中學-小學雙語部 113 學年度第 1 學期 四年級(Grade 4) 期末考通知

- 一、1/8(三)上午舉行國語、英文科考試,考後照常上課。
- 二、1/9(四)上午舉行英文閱讀、社會科考試,考後照常上課。
- 三、1/10 (五)上午舉行數學、自然科考試,考後照常上課。

## 以下為各科段考範圍:

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
1/8 (三)	上午 8:20   上午 9:20	國語 Chinese	7-12 課
	上午 9:35   上午 10:15	英文 English	ELA: Unit 3 Lesson 1~Unit 4 Lesson 3  (Verbs and Adjectives)  Vocabulary: Unit 5~9  (Focus on definition, synonyms, and antonyms)

1/9 (四)	上午 8:20   上午 9:20	英文閱讀 Reading	Study the vocabulary and definitions for the following:  • Lesson 6 - Invasion From Mars  • Lesson 7 - Coming Attractions  • Lesson 8 - Me and Uncle Romie  • Lesson 9 - Dear Mr.Winston  • Lesson 10- Jose! Born To Dance  Skills:  • Summary as a paraphrased paragraph  • Fact/Opinion  • Inference/Predictions  • Character Traits  • Idioms  • Drawing Conclusions  • Point of View  • Figurative Language  • Metaphors/Similes
	上午 9:35   上午 10:15	社會 Social Studies	<ul> <li>Project: Market Day</li></ul>
1/10 (五)	上午 8:20   上午 9:20	數學 Math	Chapter 3 Fractions and Mixed Numbers Chapter 4 Decimals
	上午 9:35 — 上午 10:15	自然 Science	15% In class mini-project on sending information with waves 85% Written Final Exam  Topic 2, Lessons 1-4 -Energy Transformation Devices (Steam Engine, Internal Combustion Engine, Electric Motor, Electric Generator) -Non-renewable Energy Resources (Coal, Petroleum, Natural Gas, Uranium) -Renewable Energy Resources (Solar, Hydropower, Wind, Biomass, Geothermal) -Environmental Impacts of Energy Resources  Topic3, Lessons 1-4 -Waves and their Properties -Light -Sound